
 

Att känna igen en väckelse 

De senaste årens utveckling med gängkriminella som kommer till tro på Jesus och hittar en ny 

livsstil har tagit så stora proportioner att en del börjar kalla det en väckelse. Parallellen till 

Jesusrörelsen på 70-talet är intressant. När gänget från församlingen Heart gick och såg 

biofilmen ”Jesus Revolution” sa de spontant efteråt att de kände igen sig – trots att de flesta av dem 

inte ens var födda på 70-talet. 

Den senaste veckan har vi därtill kunnat läsa om en Jesusrörelse bland människor som tidigare rört 

sig i nyandligheten. Intervjuerna med Malina Arp och Jeanette Carleson var inga rutinmässiga 

skildringar av människor som kommer till tro. Även här var parallellerna till Jesusrörelsen slående. 

Vi har en balansgång att göra mellan att å ena sidan inte vara för snabba med att utropa en väckelse 

och att å andra sidan inte missa de tidiga signalerna. Väckelser är inte lätta att känna igen. Under 

Jesusrörelsen för 50 år sedan pågick en kraftfull väckelse bland raggare i en baptistförsamling i 

södra Sverige. Det var fullt hus med raggare som kom till tro i kyrkans källare. Samtidigt samlade 

den äldre pastorn till bön i kyrksalen för väckelse. Man förstod inte att den pågick samtidigt i den 

egna källaren – för det såg inte ut som man varit van vid. Hela artikeln här 
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